
Stærkt presset modtog Brian Johansen den tvivlsomme ære som dirigent og referent, som 
hermed følger. 
 
Formanden beretter at året er gået rigtig fint, der er kommet en del nye ansigter, hvoraf 
nogen kommer jævnligt. Der er stor nysgerrighed og vilje til at lære en masse. 
 
Dermed konkluderes at årets program har været attraktivt, det er forløbet fint med 
behagelige overgange mellem emner. Formanden beretter yderligere at foredragsholdere 
har været særligt imponerede over fremmødet og engagementet. 
 
Fra næste sæson indføres der protokol så vi kan føre lidt statistik over vores flotte 
fremmøde. 
 
Regnskabet godkendes derefter. Vi slutter med penge på kistebunden med forbehold for 
refusion af kørselsgodtgørelse. 
 
Formanden Inga Mortensen, Bestyrelsesmedlem Peter Rønholt og Revisor Hans 
Mortensen modtog under applaus genvalg. 
 
Indkomne forslag og spørgsmål: 
 
Der var nysgerrighed om tilgangen af nye medlemmer også medførte betaling? Til det 
kunne formanden svarer, at de fleste betaler. 
 
Der blev forslået kontingent forhøjelse med henblik på at vi bør have lidt penge stående så 
vi ikke er afhængige af at refusioner bliver godkendt og lignende ting. 
Det blev vedtaget uden indvendinger, at kontingentet højes til 150 kr.  
 
Der blev foreslået at vi skulle holde julefrokost. Alle virkede interesserede og nærmere 
detaljer herom følger når sæsonen starter op igen. 
 
Til sidst blev næste efterårs program debatteret. 
 
23. september: vi skal snakke næste års seminar, hvis der bliver tid tager vi fat på KI 
takningsnøgle v. Henrik eller Jørgen. 
 
28. oktober: Taknings nøgle KII v. Henrik og/eller Jørgen. 
 
25. november: Foredrag om helsager (rykkes til foråret da foredragsholder ikke kan) 
erstatning følger.  
 
Hermed sluttede mødet og mærkerne røg frem. 
 
Således forstået og nedfattet af Brian Johansen 
 


